
KS Tabor
Priprave na občnl zbor - V DPM na Taboru se te dni pospešeno pripravljajo

na občni zbor. Društvo, ki je po nekajletnem premoru spet začelo aktivno
delovati, si je zastavilo za svoje delo bogat, zanimiv in privlačen delovni
program, ki bo brez dvoma pritegnil ne le najmlajSe krajane, ampak tudi
njihove starše. Že lansko delo z mladimi kaie, da si najmlajši želijo dejavnosti
in aktivnosti v svoji KS, kar je brez dvoma pokazal tudi zadnjj teden otroka.
Tudi praznovanje dedka Mraza je bilo nadvse uspešno Ob sobotnih dopoldne-
vih so otroci izdelali lične novoletne voščilnice za vse DPO in društva v KS, s
Cemer le-tem niso zmanjšali le izdatkov za nabavo voščilnic, ampak tudi
pokazali, kaj vse znajo narediti sami z minimalnimi sredstvi, pa veliko dobre
volje in zagnanosti.

* * •

Usposabl)an|e za pripadnike enol CZ - Na zadnji seji komiteja za SLO in DS
so člani komiteja razpravljali tudi o delovanju CZ. Štab CZ je zdaj kadrovsko
izpopolnjen. Ima tudi poveljnika. ki ga dolgo niso mogli najti. Enote, ki so zda)
številčno popolnjene 50-70%, bodo še izpopolnili. Posebno pozornost pa
bodo namenili usposabljanju pripadnikov teh enot. Zato bodo v spomladan-
skih mesecih skupno z občinskim štabom CZ organizirali seminarje za pripad-
nike specializiranih in splošnih enot v KS in hišah, prav tako pa bodo na
usposabljanje napotili tudi vse zamudnike. ki se niso udeležili predavanj o SLO
v jesenskem roku. V februarju pa bodo izvedli tudi mobilizacijsko vajo za vse
enote.

* • *

Kdo |e pristojen? - V llirski ulici je med blokoma 13 in 15 prehod do garaz.
ki pa je v izredno slabem stanju. Prehoda noče nihče vzdrževati. Blok na llirski
13 je vojaški, zato Komunalna skupnosl Ljubljana meni, da je to dolžnost
službe, ki se ukvarja s stanovanjskim fondom Ijubljanskega armadnega
območja, ta pa spet obratno. Da bi stvari morda le postavili na pravo mesto, se
je svet KS na svoji zadnji seji odločil, da zahteva od Komunalne skupnosti
Ljubljana. da v program vzdrievanja za leto 1987 vključi tudi omenjeni dohod
do garaž.

* * *

Sneg s pločnika, sneg na ptotnik - Ve se, da so hišni sveti in lastniki zgradb
dolžni sproti kidati sneg s pločnikov. V preteklih dneh nas je narava bogato
obdanla s snegom. Prav gotovo je treba pohvaliti tako hišne svete, kot lastnike
zgradb na Taboru za njihovo vestno izpolnjevan/e te dolžnosti. Toda kako so
bili ti vestni čistilci razočarani, ko so videh, da so se trudili zaman. Snežni
plugi, ki so plužili ceste, so ves odmetani sneg zmetali spet nazaj na pločnike.
Clani štaba CZ, ki so v dneh, ko )e sneg najbolj padal, dan in noč dežurali v KS,
so prejeli nešteto pritožb razočaranih in ogorčenih čistilcev pločnikov, saj je
bilo njihovo delo popolnoma brez haska. Ko so na seji sveta KS na pobudo
štaba za CZ o tej problematiki razpravljali, so sklenili Komunalno skupnost o
tem opozoriti, še zlasti glede na dejstvo. da ponoven sneg na pločnikih ni
razžaiostil le čistilcev, ampak spodbudil tudi inšpektorje za kaznovanje hišnih
svetov oziroma lastnikov zgradb, čeprav so le-ti svojo dolžnost vestno opravili.

* * *

Priprave za »ma|ska srečanja 87« že v teku - Na zadnji seji razširjenega
predsedstva KK SZDL so se dogovorili, da tudi letos organizirajo v KS že
tradicionalna majska srečanja. V organizacijski odbor bodo imenovali nekaj
novih. predvsem mlajših članov. ki naj bi s svojimi zamislimi že tako ali tako
vsebinsko bogata srečanja še poživili. V program srečanja se bo vključil
Partizan Tabor, ki letos slavi BCMetnico obstoja. Kot so že obljubili, bodo v
programu sodelovali tudi mladi iz študentske stolpnice na llirski ulici. To bo
prva akcija, v kateri bodo po razčiščenju odnosov med njimi in stanovalcl
sosednjih stavb sQdelovali tudi študentje. Na slavnostni seji predsedstva KK
SZDL bodo P°<o/iP t u d i bronasta priznanja OF. Organizacijski odbor že
pripravlja progran<b njem pa bo tekla beseda tudi na prihodnji seji predsed-
stva KK SZDL.

Tudl to Je pomembno - Na letni programski konferenci SZOL je borčevska
organizacija predlagala, da SZDL prevzame dolžnosti ob pokopih borcev NOB
in aktivistov SZDL. Zdai je to urejeno le za člane borčevske organizacije,
vendarle ni prav, kot pravijo v odboru te organizacije, da za poslednje siovo od
svojih tovarišev skrbi le borčevska organizacija, za aktiviste SZDL pa nihče. Na
zadnji seji predsedstva KK SZDL so pobudo obravnavali in se dogovorili, da
bodo na prihodnji seji imenovali poseben odbor, katerega naloga bo, da bo
poskrbel za dostojno poslednje slovo od borcev NOB in aktivistov SZDL in
njenih frontno sestavljenih DPO in društev.

* * *

Za Dan žena bodo pripravlli prodavo - Če bo Slo vse po planu. bodo letos
krajanke Tabora lepo preživele svoj praznik - 8. marec. V KK SZDL namreč
načrtujejo proslavo, za katero bodo pripravili program šolarji OŠ Ledina. Za
udeležbo bodo poskrbele DPO in društva, krajanke pa bodo za proslavo
prejele še lična vabila.

* * *

Pri Partizanu v«ak dan kaj novega - Partizan Tabor je jubilejno leto -
praznujejo namreč 80-letnico svojega obstoja in delovanja - pričel kar se da ;

aktivno. Vsi oddelki redno vadijo, nekateri ie program za slavnostno akade-
mijo, pospešeno se pripravljajo na svoj letni občni zbor v začetku marca, Se v,-,
tem mesecu pa bo slovensko mladlnsko prvenstvo v sabljanju. Prav te dnid
vozijo vsak dan na Zatrnik dva avtobusa mladih smučarjev. Smučarski tečaji,,
bodo vse zimske počitnice. Pričeli so tudi z novo obliko svoje dejavnostiri'-
starši svojih tekmovalk - odbojkaric in gimnastičark imajo redne mesečne'1

sestanke, na katerih se pogovorijo o vseh zapažanjih z ene in druge strani ter
sproti rešujejo vse probleme, oziroma eventualne težave. S svojo celokupno
dejavnostjo pa se bodo vključlli tudi v program -majskih srečanj '87- v KS
Tabor.
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